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Protokół Nr 40/2025 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, 

które odbyło się w dniu 16 czerwca 2025 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., przy ul. J. Pankiewicza 5-7. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Krzysztof Karwatowicz – Starosta Gorzowski, Zbigniew Surma – 

Wicestarosta, Mariusz Śpiewanek – członek Zarządu, Agnieszka Hołubowska – członek Zarządu, 

Liliana Tarasiuk – Skarbnik Powiatu, Karolina Andrzejak – Sekretarz Powiatu, Magdalena 

Harasimowicz – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji, Małgorzata Mierkiewicz – 

Inspektor w Wieloosobowym stanowisku ds. Oświaty i Wychowania, Izabela Jankowska – 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wlkp., Magda Olechnowicz – Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Gruntów Rolnych, Anna Turek – koordynator 

rodzinnej pieczy zastępczej w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp., Alicja 

Pasich – p.o. Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą. 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz o godz. 12:00 otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu, 

powitał obecnych oraz przedstawił tematykę posiedzenia: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 39/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło 

się 04 czerwca 2025 roku. 

2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany podziału środków 

finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rzecz osób 

niepełnosprawnych w Powiecie Gorzowskim w 2025 roku. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie wydania opinii do wniosku  

o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji strategicznej inwestycji w zakresie sieci przesyłowej. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą. 

5. Informacja o wyniku postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. 

Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą. 

6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej- Curie w Kostrzynie nad Odrą. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora 

Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą. 

8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu 

Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą do składania oświadczeń woli. 

9. Pismo Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w Zielonej Górze z prośbą o dokonanie 

zmian w kosztorysie prowadzonego zadania publicznego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2025-

2042. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Statutu 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wielkopolskim. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały Nr 

333/LXI/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 września 2023 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Gorzowski. 

14. Sprawy bieżące. 
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Ad. 1. Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu nr 

39/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się 04 czerwca 2025 roku? 

 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. protokół. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili protokół nr 39/2025 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego, które odbyło się 04 czerwca 2025 roku. 

 

Ad. 2. Anna Turek przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmiany podziału środków finansowych Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie Gorzowskim 

w 2025 roku. Poinformowała, że bieżąca analiza wydatkowania środków finansowych 

przekazanych przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację  

w 2025 r. zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób z niepełnosprawnością, 

wykazała możliwość dokonania zmian w podziale przedmiotowych środków.  

Środki finansowe w łącznej wysokości 37 369,00 zł, z tego:  

1) 37 369,00 zł „Dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych  i opiekunów  

w turnusach rehabilitacyjnych”,  

proponuje się przenieść w następujący sposób:  

1) 37 369,00 zł na zadanie pn. „Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 

przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze”.  

Zaproponowany podział środków na zadania został pozytywnie zaopiniowany  przez Powiatową 

Społeczną Radę do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Gorzowie Wielkopolskim.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmiany podziału środków finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na rzecz osób niepełnosprawnych w Powiecie Gorzowskim w 2025 roku. 

Uchwała otrzymała nr 75/2025.  

 

Ad. 3. Magda Olechnowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie wydania opinii do wniosku o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji 

strategicznej inwestycji w zakresie sieci przesyłowej. Poinformowała, że w dniu 26.05.2025 r. do 

Starostwa Powiatowego w Gorzowie Wielkopolskim wpłynął wniosek Polskich Sieci 

Elektroenergetycznych S.A., w sprawie wydania opinii do wniosku o wydanie decyzji  

o ustaleniu lokalizacji strategicznej inwestycji w zakresie sieci przesyłowych dla inwestycji pn. 

„Budowa stacji 400/220/110 kV Baczyna wraz z wprowadzeniem linii 400 kV Krajnik – Plewiska 

oraz linii 220 kV Krajnik – Gorzów Wlkp. na terenie nieruchomości oznaczonych nr. ewid. działek 

265, 333/1, 331, położonych w obrębie Wysoka, gm. Lubiszyn. Przedmiotem wniosku jest obszar 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 130 oraz drogi gminnej nr 002834F, prowadzącej do Stacji 

Elektroenergetycznej 400/110 Baczyna. Planowana inwestycja ma na celu dostosowanie 

skrzyżowania do pełnienia roli drogi dojazdowej w zakresie niezbędnym do dojazdu do Stacji. 

Zatem konieczna jest przebudowa ww. dróg. W tym celu zwiększony zostanie promień skrętu  

w kierunku drogi gminnej oraz wykonane utwardzenie w stopniu umożliwiającym korzystanie  

z drogi pojazdów wykorzystywanych do obsługi Stacji oraz tych umożliwiających transport 

transformatorów. Wnioskowana decyzja nie spowoduje zmiany przebiegu linii 
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elektroenergetycznych wprowadzanych do Stacji, w tym miejsc posadowienia słupów linii ani 

obszaru pasa technologicznego oraz położenia samej Stacji.  

   

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie wydania opinii do wniosku o wydanie decyzji o ustaleniu lokalizacji strategicznej 

inwestycji w zakresie sieci przesyłowej. Uchwała otrzymała nr 76/2025.  

 

Ad. 4. Alicja Pasich przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej 

„Dom Seniora” w Kostrzynie nad Odrą. Poinformowała, że zmiana Regulaminu Organizacyjnego 

jest niezbędna z uwagi na konieczność  usprawnienia funkcjonowania Domu, dostosowania 

zakresów obowiązków zatrudnionych pracowników do ich możliwości oraz posiadanych 

kompetencji. Alicja Pasich wspomniała także o konieczności zatrudnienia w najbliższym czasie 

koordynatora ds. technicznych, który będzie zarządzał bieżącymi i planowanymi remontami oraz 

naprawami.  

 Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, że jest w stałym kontakcie z Dyrektor Alicją 

Pasich i uważa, że jak na tak krótki okres zajmowania stanowiska – poczyniła duże postępy  

w zakresie poprawy opieki nad mieszkańcami DPS. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

 

 Wicestarosta Zbigniew Surma zapytał czy wspomniany koordynator ds. technicznych będzie 

także zajmował się bieżącymi naprawami w DPS? 

 Alicja Pasich powiedziała, że chciałaby, aby była to osoba, która będzie wiedziała kogo 

wezwać w danym momencie do bieżącej naprawy, która odbierze prace, rozliczy je i będzie 

zajmowała się ogólnie pojętymi tematami związanymi z sytuacją techniczną w Domu.  

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Domu Pomocy Społecznej „Dom Seniora”  

w Kostrzynie nad Odrą. Uchwała otrzymała nr 77/2025.  

 

Ad. 5. Karolina Andrzejak przedstawiła i szczegółowo omówiła informację o wyniku postępowania 

konkursowego na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie 

nad Odrą. Poinformowała, że w wyniku przeprowadzonego postępowania konkursowego na 

stanowisko dyrektora został wybrany Pan Leszek Naumowicz. W postępowaniu konkursowym 

wzięło udział dwóch kandydatów. Po przeprowadzeniu całej procedury Pan Leszek Naumowicz 

uzyskał 11 na 12 głosów członków komisji konkursowej.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili informację o wyniku postępowania konkursowego 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą.  

 

Informacja o wyniku postępowania konkursowego na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Gorzowskiego w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora 

Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej- Curie w Kostrzynie nad Odrą. Poinformowała, że dniu 10 

czerwca 2025 roku odbyło się posiedzenie komisji konkursowej, która wyłoniła kandydata na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą w 

osobie Pana Leszka Naumowicza. 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał na jaki okres powoływany jest dyrektor? 

 Małgorzata Mierkiewicz odpowiedziała, że stanowisko zostanie objęte na kolejne 5 lat 

szkolnych. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej- 

Curie w Kostrzynie nad Odrą. Uchwała otrzymała nr 78/2025.  

 

Ad. 7. Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Kostrzynie nad Odrą.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie  

w Kostrzynie nad Odrą. Uchwała otrzymała nr 79/2025.  

 

Ad. 8. Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie upoważnienia dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-

Curie w Kostrzynie nad Odrą do składania oświadczeń woli.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Zarządu Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie  

w Kostrzynie nad Odrą. Uchwała otrzymała nr 80/2025.  

 

Ad. 9. Magdalena Harasimowicz przedstawiła i szczegółowo omówiła pismo Wodnego 

Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w Zielonej Górze z prośbą o dokonanie zmian  

w kosztorysie prowadzonego zadania publicznego. Poinformowała, że WOPR złożyło wniosek  

w ramach konkursu ofert i otrzymało dofinansowanie. W przedstawionym piśmie proszą  

o możliwość przesunięcia środków, które były wykazane w kosztorysie. Zgodnie z zwartą umową 

przesunąć mogą do 10% środków z danego zadania, nie mogą jednak tworzyć nowych zadań, nie 
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ujętych we wniosku. W związku z tym nie ma przesłanek prawnych do przychylenia się do tej 

prośby.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie odrzucili prośbę Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego w Zielonej Górze o dokonanie zmian w kosztorysie prowadzonego zadania 

publicznego. 

 

Pismo Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratunkowego w Zielonej Górze z prośbą o dokonanie 

zmian w kosztorysie prowadzonego zadania publicznego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10. Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok. 

Poinformowała, że zwiększa się dochody  budżetu Powiatu  Gorzowskiego o kwotę 677.752,00 zł 

oraz zwiększa się wydatki powiatu o kwotę 913.659,00 zł w tym: 

- rozdział 60017 Drogi wewnętrzne - wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. 

„Modernizacja drogi dojazdowej do gruntów rolnych - droga powiatowa nr 1402F” w związku  

z otrzymaniem dotacji od Województwa Lubuskiego w kwocie 441.846,00 zł. Całkowita wartość 

zadania wynosi 913.659,00 zł, wkład Powiatu 235.907,00 zł, wkład Gminy Santok 235.907,00. 

Zadanie realizowane w roku 2025. 

Dokonuje się zmian w planach finansowych jednostek budżetowych – dokonuje się 

zmniejszenia o kwotę 50.000,00 zł w rozdziale 75095 Pozostała działalność §4300 zakup usług 

pozostałych w Starostwie Powiatowym z jednoczesnym zwiększeniem w Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Kostrzynie nad Odrą w rozdziale 85406 Poradnie psychologiczno-pedagogiczne 

§4270 zakup usług remontowych z przeznaczeniem  na pokrycie wydatków remontowych w 

siedzibie poradni związanych ze zwiększeniem powierzchni bazy lokalowej jednostki. 

Ponadto dokonuje się autopoprawki uzasadnienia do niżej wymienionych zadań 

inwestycyjnych:  

- rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe - zadanie pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1405F Zdroisko - Rybakowo Etap II” dokonuje się zmniejszenia w §6290  Środki na 

dofinansowanie własnych inwestycji gmin, powiatów (związków gmin, związków powiatowo-

gminnych, związków powiatów), samorządów województw, pozyskane z innych źródeł o kwotę 

639.344,00 zł  (zmniejszenie dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg) i dokonuje 

się zmniejszenia w §6300 Dotacja celowa otrzymana z tytułu pomocy finansowej udzielanej między 

jednostkami samorządu terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych i 

zakupów inwestycyjnych o kwotę 213.113,00 zł (dofinansowanie od Gminy Kłodawa) oraz 

dokonuje się zmniejszenia w  §6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 

1.065.572,00 zł – ostateczna wartość inwestycji wynosi  3.856.252,00 zł (dofinansowanie z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg – 2.313.750,00 zł, rok 2025 kwota 1.796.219,00 zł i rok 2026 

kwota 1.796.219,00 zł; Powiat: 771.251,00 zł - rok 2025 kwota 385.625,00 zł i rok 2026 kwota 

385.626,00 zł;  Gmina Kłodawa  771.251,00 zł - rok 2025 kwota 385.626,00 zł i rok 2026 kwota 

385.625,00 zł), 

- rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe – dokonuje się zmniejszenia zadania pn. 

„Rozbudowa i przebudowa drogi powiatowej 1420F w m. Ściechów (od przejazdu kolejowego do 

skrzyżowania z drogą powiatową 1424F ok. 2600m) – dokumentacja” o kwotę 160.000,00 zł  

z jednoczesnym zwiększeniem na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 1420F  

w m. Ściechów (od przejazdu kolejowego do skrzyżowania z drogą powiatową 1424F ok. 2600m)”. 

Całkowita wartość zadania wynosi 5.262.000,00 zł (rok 2025 kwota 160.000,00 zł, rok 2026 kwota 

2.677.000,00 zł, rok 2027 kwota 2.425.000,00 zł), wkład Powiatu 256.000,00 zł ( rok 2025 kwota 
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80.000,00 zł, rok 2026 kwota 151.000,00 zł, rok 2027 kwota 25.000,00 zł), wkład Gminy Lubiszyn 

256.000,00 zł (rok 2025 kwota 80.000,00 zł, rok 2026 kwota 151.000,00 zł, rok 2027 kwota 

25.000,00 zł). Powiat Gorzowski pozyskał na realizację w/w zadania środki finansowe otrzymane w 

wyniku rozwiązania umowy z wykonawcą i podjęcia decyzji o rezygnacji z dalszej realizacji 

zadania pn. „Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej Powiatu 

Gorzowskiego” (kwota 4.750.000,00 zł). 

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2025 rok.  

 

Ad. 11. Liliana Tarasiuk przedstawiła projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego 

na lata 2025-2042. 

 

Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzili projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gorzowskiego na lata 2025-2042. 

 

Ad. 12. Izabela Jankowska przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie 

Wielkopolskim. Ze względu na to, że na posiedzeniu Komisji Wspólnych w dn. 9 czerwca br. 

zostały wskazane błędy formalne w uchwale – została ona poprawiona i po zatwierdzeniu przez 

Zarząd zostanie przedstawiona na Sesji Rady Powiatu Gorzowskiego.  

 

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie 

Wielkopolskim. 

 

Ad. 13. Małgorzata Mierkiewicz przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady 

Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały Nr 333/LXI/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego 

z dnia 27 września 2023 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski. Projekt uchwały był omawiany 

na posiedzeniu Komisji Wspólnych w dn. 9 czerwca br., jednak nie został przyjęty ze względu na 

propozycje Radnych, aby zmienić zapisy dotyczące wysokości dodatku za wychowawstwo oraz 

progów dodatków funkcyjnych dla dyrektorów placówek i ich zastępców.  

 Starosta Krzysztof Karwatowicz poinformował, ze obecny projekt uchwały jest 

wypracowany wspólnie ze Skarbnikiem Powiatu i zakłada wprowadzenie dodatku za 

wychowawstwo w kwocie 450zł. Wypracowano także odpowiednie progi dodatków funkcyjnych, 

zgodnie  
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z sugestiami Radnych przedstawionymi na posiedzeniu Komisji Wspólnych. Zmiany miałyby wejść 

w życie z wyrównaniem od 1 kwietnia 2025 r.  

 Radny Mariusz Śpiewanek zapytał, czy jest zabezpieczenie w obecnym budżecie, aby można 

było wprowadzić takie zmiany w uchwale? 

 Skarbnik Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że środki w budżecie na rok 2025 są 

zabezpieczone.  

 Radna Agnieszka Hołubowska zapytała kiedy miała miejsce ostatnia podwyżka? 

 Małgorzata Mierkiewicz odpowiedziała, że jeśli chodzi o dodatki funkcyjne dla dyrektorów 

i wicedyrektorów to były one zmieniane w 2020 roku. Natomiast jeśli chodzi o warunki pracy dla 

nauczycieli, to również zostało to uregulowane w 2020 roku. Dodatki za bycie wychowawcą klasy 

zostały ustalone również w oparciu o to, jakie stawki obowiązują w ościennych powiatach  

i miastach. 

  

            Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jeszcze jakieś 

pytania? 

            Członkowie Zarządu nie zgłosili więcej żadnych pytań. 

Starosta Krzysztof Karwatowicz poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

 

Członkowie Zarządu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały Nr 333/LXI/2023 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 

27 września 2023 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Gorzowski. 

 

Ad.15. Sprawy bieżące. 

            

           Starosta Krzysztof Karwatowicz zapytał, czy członkowie Zarządu mają jakieś sprawy 

bieżące? 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych spraw bieżących. 

 

Starosta Krzysztof Kartowicz o godz. 12:40 zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krzysztof Karwatowicz  

2. Zbigniew Surma  

3. Agnieszka Hołubowska  

4. Andrzej Legan nieobecny 

5. Mariusz Śpiewanek   

 

 

 

Protokołowała: Beata Klepaczewska-Wojtas 

 


